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net, el guai, .en carta dirigida a la Secció Co
marcal, reconeix el succeït preitenent treure-li 
importància. El Conseil acorda que una vegada 
obtingut aquest reconeixement, cal únicament 
fer constar la Beva conformitat i satisfaccio per 
la conducta del doctor Abelló en aquest 
assumpte.

En complimeprt de l’encàrrec que li feu el 
Conseil en la sessiò del 17 de setembre prop- 
passat, el doctor Ahelló fa lliurament del seu 
dictamen sobre el Concurs projectat per la Sec
ció Comarcal de Barcelona, i s’acorda quei 
quedi sobre la taula per èsser disautit en una 
propera sessiò.

El doctor Juülà Rosés dóna compte de que, 
junt amb el doctor Santiago Vivancos, en com
pliment de l’encàrrec que els feu el Conseil, as- 
sistiren a la reunió de la S. C. de Falset, con va 
parlar-se, en primer Hoc, de les questione de 
Bellmunt, Mola i Garcia d’Ebre i que amb eiqua- 
nionitat il aitesa de mires es prengueren acords 
per resoldre satisfactòriament aquests assump- 
tes que están ja en vies de soludó, i manifesta 
finalment que es recolliren un bon nombre de 
subscripcions per la Mutual Mèdica. El Conseil 
s'assabenta amb satiefacciô de les infonmacibns 
del doctor Julia i acorda donar un vot de gra
cies a eli i al doctor Vivancos per la gestió rea- 
litzada-j

El doctor Puig i Sais dóna compte de que, 
cridat pel Jutjat Municipal de Sant Boi del Llo- 
bregat, va presemtar-se a declarar sobre el litigi 
pendent entre el doctor Eugeni Frias Roig i la 
Federació de Genmandats i Montepios d’aquell 
poblé il explica les seves declaracions. Seguida- 
memt el doctor Julia dona compte del résultat 
de les seves gestions prop de la Junta de l’es- 
mentada Federació, havent-ne tret l’impressió 
que defugien tota acciò particular en espera del 
fall de la qüestió judicilal plantejada.

En virtut d’aqüestes manifestacions, s’acor
da infórmar-se de l'aspecte legal de la qüestió 
amb l’advocat del Sindicat, senyor Barbetrà, i 
assumir dilrectaiment les iniciatives per les ges
tions necessàries per la resolució de l’assumpte, 
d’acord amb el parer i orientacions dels advo- 
cats que hi inteirvenen i, en conseqüència, indi- 
car al doctor Frias la conveniència d’obrar sem
pre d’acord amb les indicacions que se lil facili 
pels senyors président i secretari pels quais es 
ratifica el vot de confiança que per aquesta

qüestió se’ls atorgià en lia sessiò del primer de 
novembre de 1926.

El Secretari presenta el seu .dictamen so
bre l’assuimpte de Coll de Nargó de la Secciló 
Comarcal de Seu d’Urgell, en virtut dei l’encàr- 
rec que li feu el Conseil en sessiò del disset de 
setembre proppassatu

Després de discutir-se i d’aportar algunes 
dadee camplementàries, s’aprova el dictamen 
en la serva toitalitat, que diu: «L'assump-
te de Coll de Nargó, no té solució viable. 
Les distàncies que separem uns pobles d’altres i 
les condicions topogràfiques duna comarca tan 
accidentada, fan que l’assistència deguda ais ma- 
lallts, sense epdgir un esforç exhaurible ais met- 
ges que la serveixen, no pugui ésseir aconsegui- 
da més que amb la multiplicació del número de 

. metgee, que tal volta hauria d'arribar al de 5. 
Però això no és possible sense un augment enor
me en el preu de les iguales, augment que, no 
sois la riquesa, sinó la psicologia deis pobles d’al- 
ta muntanya fa impossible si es té en compte 
que, no senten la necessitat, la precissió d'ésser 
solJicitament assistits i, per tant, no comprenen 
el valor d’uns serveis que no reclaimem..

Cada cas ha d’estudilar-se quan es presenti, 
mantenint la reiserva que el Conseil ja feu cons
tar a l’aprovar la delimitació de partits mèdics 
de la Seu d’Urgell.

En conseqüència, s’acorda que, donades les 
circumstàncies que concorren en lanada del 
doctor Rodríguez a Coll de Nargó, s’autoritzil, 
des del punt de vista de lee normes del Sindicat, 
la residencia d’aquest company a dit poblé, amb 
el ben entés que en el cas que el doctor Rodrí
guez abandonés aquella plaça, hauria d’ésser no- 
vament révisât l'assumpte a l’establir-s’hi un al
tre metge.

Finalment s’acorda que aquest acord sigui 
présentât a l’aprovaciô de la primera Assemblea 
Ordinària de Delegáis que es celebri.

S’examinen les sol.licituds d’ingrés i queden 
admeeos socis:

De la de Barcelona, Dr/ Esteive Meseguer Gil.
De la de Falset: Doctor Josep Oriol Anguera; 

Torre de l’Espanyol.
De la de Mataró:, Doctor Manuel Fradera Va

llès; Matarô.
De la de Santa Coloma de Farnés: Doctor 

Joan Cendra Comalrena, Caldas de Malavella.
De la de Tarragona: Doctor Daniel Recasens


